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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO–GORANSKA  
ŽUPANIJA 

OPĆINA JELENJE 
Općinsko vijeće 

KLASA: 024-01/24-01/13 
URBROJ: 2170-20-03-01/03-24-2 
Dražice, 23. 9. 2024.  
 

ZAPISNIK 

SA 21. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELENJE 

Održane 20. rujna 2024. godine u Domu kulture Dražice s početkom u 18:00 sati 

 

Predsjednica Vijeća pozdravlja prisutne i u 18.00 sati otvara sjednicu.  

Predsjednica Vijeća proziva prisutne redom, Mauro Miculinić, Ivoslav Ban, Arsen Blažić, Fedor 
Dorčić, Marinko Grabar, Kristian Hlača, Siniša Linić, Robert Maršanić, Izabela Nemaz, Martina 
Mičetić Davidić, Ivica Pilčić i Vanda Radetić Tomić 

Ostali nazočni: općinski načelnik Robert Marčelja, pročelnica JUO-a Općine Jelenje Martina Perhat,  
Sanja Gašpert predstavnica medija, Vesna Bruketa voditeljica odsjeka za Proračun i financije Općine 
Jelenje, Sanjin Vesić direktor Komunalnog društva Jelenje, Tanja Tomas direktorica turističke 
zajednice Općine Jelenje, mještanin Ređo Ramić te Boris Kovačić voditelj odsjeka za Komunalne 
poslove. 

Zapisnik vodi: Boris Kovačić 

Predsjednica Vijeća konstatira da je nazočan dovoljan broj vijećnika za donošenje pravovaljanih 
odluka. 

Predsjednica Vijeća otvara raspravu za usvajanje zapisnika s 20. sjednice Općinskog vijeća. 

Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 

Predsjednica Vijeća daje na glasanje zapisnik s 20. sjednice Općinskog vijeća, zapisnik je 
prihvaćen s 8 glasova „ZA“, „PROTIV“ su Vanda Radetić Tomić, Mauro Miculinić i Ivoslav 
Ban. 

Predsjednica Vijeća predlaže sljedeći 

 
DNEVNI RED 

 
Aktualni sat 
 
1. Izvješće o stanju sigurnosti na području općine Jelenje, 
2. Izvješće o izvršenju godišnjeg programa rada Turističke zajednice Općine Jelenje za 
2023.godinu, 
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3. Izvješće o radu i financijsko izvješće Komunalnog društva Jelenje j.d.o.o. za 2023. godinu, 
4. Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2024., 
5. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za 2024. godinu, 
6. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Jelenje za 2024. godinu, 
7. Prijedlog Odluke o izradi Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Jelenje, 
8. Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja dijela 
naselja Dražice predio Dubina, 
9. Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage detaljnog plana uređenja zone 
OŠ „JELENJE – DRAŽICE“, 
10. Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja 
areala „ELMAR – k. č. 1805/6 k. o. Dražice“ u Ul. Obrovac u Dražicama, 
11. Prijedlog Odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke na području 
općine Jelenje 
12. Prijedlog Odluke o komunalnom redu na području Općine Jelenje, 
13. Prijedlog Programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području općine Jelenje za 2024. 
14. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave, 
15. Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnji) plana davanja koncesija na području općine Jelenje za 
razdoblje od 2024. do 2026. godine 
16. Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Jelenje za 2024. godinu 
 

Predsjednica Vijeća predlaže da se iz Dnevnog reda izbaci točka 1. Izvješće o stanju sigurnosti na 
području općine Jelenje, budući izvjestitelj nije mogao prisustvovati sjednici, prijedlog je jednoglasno 
usvojen. 

Na sjednicu je došao Fedor Dorčić u 18:05 sati. 

Prelazi se na aktualni sat u kojem vijećnici imaju pravo postaviti po dva pitanja načelniku. 
Za riječ se javlja Ivoslav Ban koji pita da li je u planu još lokacija na kojima će se postaviti uzdignute 
plohe kao u ulici Dražičkih boraca i Školskoj ulici i da li je u planu postavljanje kamera za kontrolu 
brzinu, načelnik odgovara da je što se tiče uzdignutih ploha za sada to što je u planu, postoji još 
puno zahtjeva ali se čeka da izvođač radova na aglomeraciji Rijeka kaže gdje će točno biti radovi 
kako se isti ne bi preklapali, ističe da nema potrebe za postavljanje kamera kada su postavljene 
uzdignute plohe. Imenovani vijećnik pita tko u Općini Jelenje ima neto plaću od 4.816,00 eura budući 
da je vidio taj podatak na stranicama, načelnik odgovara da taj iznos nitko ne prima te da mu nije 
jasno od kuda taj podatak, Ivoslav Ban pita da li će Općina Jelenje isplaćivati načelniku najvišu 
zakonski dozvoljenu plaću ili će se ići na smanjivanje, načelnik odgovara da nema potrebe da se ide 
na smanjivanje koeficijenta jer je to propisala Vlada Republike Hrvatske. 
Marinko Grabar pita što je sa školom na Vodičajni i što je sa dječjem igralištu u Lukežima, načelnik 
odgovara da je vlasnik škole u Vodičajni osnovna škola a ne Općina Jelenje, što se tiče dječjeg 
igrališta objavljen je natječaj, imenovani vijećnik pita što je s dječjim vrtićem u Podhumu budući stoje 
radovi, načelnik odgovara da radovi ne stoje ali je Ugovor raskinut ugovor s izvođačem radova pa 
će se ići u novi natječaj. 
Mauro Miculinić navodi da su mještani Molnara napisali peticiju vezanu za kanalizaciju, budući taj 
dio nije u planu projektom, načelnik odgovara da je bio sastanak s mještanima Molnara i da su isti 
obaviješteni kakva je situacija, odnosno da nisu obuhvaćena sva naselja i da će teško doći do 
promjene, također Općina Jelenje nema utjecaj budući da nije izvoditelj radova nego samo 
zainteresirana strana jer se radovi obavljaju na području općine Jelenje. 
Fedor Dorčić navodi da je ulica Sušička desnim dijelom orijentirana prema Sušici te pita da li je 
moguće taj krak kanalizacije premjestiti  za taj dio ulice, načelnik odgovara da je to teško moguće 
budući projekt ima građevinsku dozvolu i točno su određen lokacije, imenovani vijećnik pita da li 
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postoji neka informacija da će biti izgrađene Plodine iza nogometnog igrališta u Dražicama, načelnik 
odgovara da također o tome ima samo neslužbenu informaciju.  

 

Točka 1. Dnevnog reda 

Izvješće o izvršenju godišnjeg programa rada Turističke zajednice Općine Jelenje za 

2023. godinu 

  

Audio zapis sjednice nalazi se na službenim stranicama Općine Jelenje, link : 
(https://www.jelenje.hr/dokumenti/opcinsko-vijece-opcine-jelenje/sjednice-vijeca/audio-vizualni-
materijal )  

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Tanja Tomas uzvodno izlaže točku 1. Dnevnog reda. 

Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 1. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 19:15 do 35:08, u navedenoj raspravi sudjelovali su Vanda 
Radetić Tomić, Tanja Tomas, Ivoslav Ban i Marinko Grabar. 
Izvješće o izvršenju godišnjeg programa rada Turističke zajednice Općine Jelenje za 2023. 
godinu usvojeno je s 9 glasova „ZA”, „SUZDRŽANI” su Mauro Miculinić, Ivoslav Ban i Vanda 
Radetić Tomić.  

                 Točka 2. Dnevnog reda 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Komunalnog društva Jelenje j.d.o.o. za 2023. godinu 
  

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Sanjin Vesić uvodno izlaže točku 2. Dnevnog reda 

Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 2. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 39:29 do 52:50, u navedenoj raspravi sudjelovali su Vanda 
Radetić Tomić, Sanjin Vesić, Marinko Grabar i Ivoslav Ban. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Komunalnog društva Jelenje j.d.o.o. za 2023. godinu 
usvojeno je s 10 glasova „ZA”, „SUZDRŽANI” su Ivoslav Ban i Vanda Radetić Tomić. 

 
Točka 3. Dnevnog reda 

Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2024. godine 
    

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 3. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 54:49 do 59:27, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban, 
Vanda Radetić Tomić i Robert Marčelja.                                  
Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2024. godine, usvojeno je sa 
7 glasova „ZA”, „SUZDRŽAN” je Marinko Grabar, „PROTIV” su Fedor Dorčić, Mauro Miculinić, 
Vanda Radetić Tomić i Ivoslav Ban. 

 
Točka 4. Dnevnog reda 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za 2024. godinu 
 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
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Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 4. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 1.08:06 do 1.10:45, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav 
Ban i Vesna Bruketa. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za 2024. Godinu usvojen je sa 7 glasova „ZA”, 
„SUZDRŽANI” su Mauro Miculinić, Marinko Grabar i Fedor Dorčić, „PROTIV” je Ivoslav Ban 

Vanda Radetić Tomić privremeno je napustila sjednicu. 
 

Točka 5. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Jelenje za 2024. godinu, 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje.  
Prijedlog da se Nagrada pojedincu za životno djelo dodijeli Koviljki Ban prihvaćen je 
jednoglasno. 
Prijedlog da se Nagrada pojedincu za uspjehe u prethodnoj godini dodijeli Žagar Vilimu 
prihvaćen je jednoglasno. 
Prijedlog da se Nagrada kolektivu za doprinos razvoju Općine Jelenje dodijeli šahovskom 
klubu Rječina“ Dražice prihvaćen je jednoglasno. 
Prijedlog da se Nagrada najboljem učeniku Osnovne škole Jelenje - Dražice dodijeli Mii Cvijić 
prihvaćen je jednoglasno. 
Prijedlog da se Nagrada najboljem srednjoškolcu s područja općine Jelenje dodijeli Andriji 
Juretiću prihvaćen je jednoglasno. 
Vanda Radetić Tomić privremeno je napustila sjednicu. 
 
 

Točka 6. Dnevnog reda 

Prijedlog Odluke o izradi Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Jelenje 
 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje.  
Prijedlog Odluke o izradi Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Jelenje usvojen 
je jednoglasno. 
Vanda Radetić Tomić privremeno je napustila sjednicu. 
 
 

Točka 7. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja 

dijela naselja Dražice predio Dubina 

  
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje.  
Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja 
dijela naselja Dražice predio Dubina usvojen je s 11 glasova „ZA”, „SUZDRŽAN” je Marinko 
Grabar. 
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Točka 8. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage detaljnog plana uređenja 

zone OŠ „JELENJE – DRAŽICE” 
 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 8. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 1.14:48 do 1.18:16, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav 
Ban, Martina Perhat i Mauro Miculinić. 
Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage detaljnog plana uređenja 
zone OŠ „JELENJE – DRAŽICE” usvojen je sa 7 glasova „ZA”, „SUZDRŽANI” su Fedor 
Dorčić, Mauro Miculinić i Vanda Radetić Tomić, „PROTIV” su Ivoslav Ban i Marinko Grabar 

Točka 9. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja 

areala „ELMAR – k. č. 1805/6 k. o. Dražice“ u Ul. Obrovac u Dražicama 
   

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja 
areala „ELMAR – k. č. 1805/6 k. o. Dražice“ u Ul. Obrovac u Dražicama usvojen je jednoglasno. 
 

Točka 10. Dnevnog reda 

Prijedlog Odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke na području 
općine Jelenje 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednica vijeća ukazuje da je na ovu točku stigao amandman predlagatelja, o njemu se ne glasa. 

Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje s navedenim amandmanom. 
Prijedlog Odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke na području 
općine Jelenje usvojen je jednoglasno. 
 

Točka 11. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o komunalnom redu na području općine Jelenje 

  
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 11. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 1.22:47 do 1.35:20, u navedenoj raspravi sudjelovali su Vanda 
Radetić Tomić, Robert Marčelja, Boris Kovačić, Mauro Miculinić, Siniša Linić i Ivoslav Ban. 
Prijedlog Odluke o komunalnom redu na području općine Jelenje usvojen je jednoglasno. 

 
Točka 12. Dnevnog reda 

Prijedlog Programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području općine Jelenje za 
2024. 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 12. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 1.35:55 do 1.38:05, u navedenoj raspravi sudjelovali su Vanda 
Radetić Tomić i Martina Perhat. 
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Prijedlog Programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području općine Jelenje za 
2024. usvojen je jednoglasno. 

Točka 13. Dnevnog reda 
Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave usvojen je jednoglasno. 
 

Točka 14. Dnevnog reda 
Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnji) plana davanja koncesija na području općine Jelenje 

za razdoblje od 2024. do 2026. godine 
 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 14. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 1.40:17 do 1.41:36, u navedenoj raspravi sudjelovali su Vanda 
Radetić Tomić i Martina Perhat. 
Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnji) plana davanja koncesija na području općine Jelenje za 
razdoblje od 2024. do 2026. godine usvojen je jednoglasno 
 

Točka 15. Dnevnog reda 
Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Jelenje za 2024. godinu 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Jelenje za 2024. godinu 
usvojen je jednoglasno. 
 
 
Predsjednica Vijeća zahvaljuje vijećnicima na sudjelovanju i pozdravlja ih te zaključuje 21. sjednicu 
Vijeća Općine Jelenje u 19:45 sati. 

   Zapisničar          Predsjednica Vijeća 

    

____________                  __________________ 

  Boris Kovačić                          Izabela Nemaz 


